
Zápis ze schůze komise STK 
 
Dne: 15.10.2020; 19:00 – 22:00  
Přítomni: 

- Aneta Ježová 
- Markéta Bělušová 

- Petra Kozová 
 
Omluveni: 

- Petra Skálová 

 

Program: 

 

1. Zahájení schůze a schválení programu jednání 
2. Systém soutěží na rok 2022 a Kulatý stůl  
3. Problematika MČR v roce 2020 a opatření Vlády ČR  
4. Průběh konkurzu na pořadatele Mistrovství v roce 2021  
5. Soutěžní řád – revize  
6. Registrační řád – revize 

1. Zahájení schůze a schválení programu jednání 

 

Aneta Ježová uvítala všechny přítomné a zahájila schůzi komise STK. 
Všichni členové byli seznámeni s programem jednání a souhlasili s ním. 

2. Systém soutěže na rok 2022 a Kulatý stůl 

 

Členky byly seznámeny s průběhem jednání ohledně nového Systému soutěží. Kulatý stůl musel být 

z důvodu vládních opatření zrušen a bude přesunut s největší pravděpodobností na příští rok. Aneta 
Ježová ujistila přítomné členky, že ohledně Kulatého stolu není potřeba spěchat, vzhledem 
k plánovanému zavedení sytému až v roce 2022, a upozornila na problematiku financování 
mistrovských soutěží spojenou s dotací od MŠMT. Tato problematika je již projednávána s komisí 
EKO. 

3. Problematika MČR v roce 2020 a opatření Vlády ČR 

 

Proběhla diskuze ohledně odložení či zrušení MČR v letošním roce. Přítomné členky se shodly, že je 
stále hlavním cílem konat všechna MČR, a to i v případě, že by některá proběhla až po novém roce 
v lednu či únoru. Aneta Ježová seznámila přítomné s probíhajícím jednáním ohledně přesunutí MČR 
nadějí starších. Jednání probíhá s klubem SKP MG Brno, které se nabídlo převzít pořadatelství, 
jelikož oddíl SK Jihlava (původní pořadatel) nemůže do konce roku nabídnout jiný termín pořádání 
z důvodu obsazenosti haly. 

 
Prodiskutováno bylo i MČR nadějí mladších a dorostenek, které se má konat 14. – 15.11. Přítomné 
členky se shodly na tom, že je potřeba hledat náhradní termín pro toto mistrovství. Ačkoliv současný 
zákaz hromadných akcí platí do 3.11., nevidí členky, vzhledem k dosavadnímu průběhu, zmírnění 
opatření jako reálné. Markéta Bělušová také upozornila na absenci tréninkové přípravy dětí, která 
bude trvat minimálně do 25.10., dokdy jsou uzavřena všechna vnitřní sportoviště. 

4. Průběh konkurzu na pořadatele Mistrovství v roce 2021 

 
Aneta Ježová obeznámila členky s průběhem konkurzu na výběr pořadatelů pro mistrovství v roce 
2021. Kromě MČR juniorek B a nadějí starších B a MČR společných skladeb linie B jsou všechna 

mistrovství pořadatelsky obsazena. 



5. Soutěžní řád - revize 

 
Proběhla diskuze ohledně jednotlivých bodů v Soutěžním řádu. Členky se na většině změn shodly a 
konkrétní znění bude postupně vypracováno. Hlavní úskalí vidí v nejednoznačném rozdělení 
soutěžních programů, na které upozorňují i předsedkyně STK některých oblastí. 

6. Registrační řád - revize 

 
Tento bod bude z důvodu časové tísně projednán na další schůzi komise. 
 

 
 
V Praze dne 15.10.2020                                                              Aneta Ježová – předsedkyně STK 


